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Dogajanje v zvezi z Banko Slovenije

TV SLOVENIJA 1, 12.02.2015, DNEVNIK, 19.02

DEJAN LADIKA: Vlada skuša, kot kaže, pomiriti vihar, ki ga je povzročilo razkritje domnevnih nepravilnosti
pri sanaciji slovenskega bančnega sistema. Na današnji seji, ki jo je v odsotnosti premiera Cerarja vodil
minister Koprivnikar so se ministri seznanili z nekaterimi podrobnostmi. Po seji so podpredsedniki vlade
sporočili, da za zdaj ne kaže, da so bili postopki dokapitalizacije bank nepregledni in nezakoniti. A kljub
temu bo moral guverner Banke Slovenije vladi pojasniti vse, kar je razburilo javnost.
GREGOR DRNOVŠEK: Predsednik vlade je danes iz Bruslja sporočil, da od vseh vpletenih pričakuje podrobna
pojasnila, čeprav vlada neposrednih pristojnosti za ukrepanje nima.
MIRO CERAR (predsednik vlade): Bo pa seveda Ministrstvo za notranje v okviru svojih pristojnosti preučilo
vloženo ovadbo ali ovadbe, če jih je več in veseli me, da je državni zbor že pravzaprav sklical sejo odborov,
kjer se bodo te zadeve natančno obravnavale, kajti tam pa je določena pristojnost že podana.
DRNOVŠEK: V Ljubljani pa podpredsedniki vlade po triurni seji novinarjem skupaj pojasnijo sklep, da jim
mora guverner v najkrajšem možnem času odgovoriti na vse očitke, ki razburjajo slovensko javnost.
BORIS KOPRIVNIKAR (minister za javno upravo): Bo predstavil, kako so potekale cenitve, kako so potekali
postopki in tudi razloge zaradi katerih so bile odločitve sprejete take, kot so bile.
DRNOVŠEK: Kako je potekala sanacija bančnega sistema, je danes na vladi pojasnjeval Dušan Mramor
in zagotovil, da so vsi postopki potekali transparentno. zato Ministri ocenjujejo, da v tem trenutku
verodostojnost Banke Slovenije ne bi smela biti vprašljiva.
KARL ERJAVEC (minister za zunanje zadeve): Zaenkrat nimam razloga, da bi dvomil, če bo pa se izkazalo,
da so bila kakšna ravnanja v nasprotju s predpisi, potem pa jasno, da bo pač državni zbor terjal njegovo
odgovornost.
KOPRIVNIKAR: Ni pa na prvi pogled nobenih ocen, da bi prihajalo do nekih nepravilnosti, ker nenazadnje
je nadzirala to evropska komisija, nenazadnje je šlo to skozi vrsto preverjanj.
DEJAN ŽIDAN (minister za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano): V tem trenutku težko rečem, da ne
zaupamo, mnenje si pa lahko ustvarim šele kasneje. Guverner je pogosto prihajal, ko je bilo potrebno
bankam pomagati, in verjamem, če je imel takrat interes, da pove vse, kar je mislil, da mora povedati, bo
tudi sedaj, ko vlado nekatere podrobnosti zanimajo.
DRNOVŠEK: A so v DeSUS kljub vsemu danes pozvali k začasni zaustavitvi vseh postopkov prodaje Nove
KBM. Odbor državnega zbora za finance pa je prav tako do razjasnitve nekaterih nejasnih okoliščin  na
eno od prihodnjih sej prestavil predlog vlade glede izstopa države iz lastništva Abanke in Banke Celje.
LADIKA: Banka Slovenije je včeraj odločno zavrnila očitke, da je manipulirala pri ocenjevanju kapitalske
ustreznosti bank in celo prirejala podatke. A to ni ustavilo pozivov, da je treba zadevo razjasniti, in da
naj pri tem pomagajo tudi organi nadzora.
FLORJAN ZUPAN: Nekdanja guvernerja centralne banke Gaspari in Arhar novih izjav o bančni sanaciji ne
dajeta, se pa tudi danes, tako kot konec leta 2013 v naši oddaji Tarča čudita, zakaj pri vrednotenju naložb
nismo vzeli vmesnih vrednosti, ampak najslabše.
MITJA GASPARI (nekdanji guverner Banke Slovenije): Po metodi od zgoraj navzdol, ki jo je delal Berger,
in uporabljal model, je prišla potrebna kapitalska dopolnitev v višini 3,2 milijarde, medtem ko je prišla
po metodi, ki jo je uporabljal Wayman od spodaj navzgor po ocenjevanju posameznih terjatev pa 4,8
milijarde. Gre za 1,5 milijarde razlike, kar je morda mogoče, samo v dokumentih ni nikjer pojasnjeno,
zakaj tako velika razlika.
ZUPAN: Na vprašanje, nzakaj je bilo upoštevano vrednotenje od spodaj navzgor, pa viceguvernerka
odgovarja:

N
ar

oč
ni

k:
 V

SE
SL

O
VE

N
SK

O
 Z

D
R

U
ŽE

N
JE

 M
AL

IH
 D

EL
N

IČ
AR

JE
V

O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!
Kl

ip
in

g 
d.

o.
o.



TV Slovenija 1, Dnevnik 12. 02. 2015
Doseg / Reach: 753000
Država / Country: Slovenija
Čas / Time: 19:02
Trajanje / Duration: 4 min 2

STANISLAVA ZADRAVEC CAPRIROLO (viceguvernerka Banke Slovenije): Delloitova ali pa katerakoli druga
revizorska ocena temelji tudi na določenem delu individualno izbranih delov portfeljev bank, vsi
individualni podatki so neizpodbitno poslovna tajna in v kolikor bo v sodnih postopkih sodišče zahtevalo
razkritje tudi iz teh poročil, bo to nedvomno bilo razkrito.
ZUPAN: Nekdanji nadzornik NLB pa pravi, da so lastnike bank vseskozi opozarjali, da je treba bankam
pomagati, vendar posluha ni bilo.
IGOR MASTEN (nekdanji nadzornik NLB): Postopek je bil narejen skladno z novimi načeli reševanja bank,
to je do popolnosti tako, ampak je padel v pravni vakuum, v tem pravnem vakuumu bodo žrtve samo ene,
če do tega pride: davkoplačevalci.
ZUPAN: Če na odločitev Ustavnega sodišča še čakamo, pa je nekdanji ustavni sodnik že danes prepričan,
da razlastitev za pol milijarde obvezničarjev ni bila upravičena.
DR. LOJZE UDE (nekdanji ustavni sodnik): Da bi bilo treba jim omogočiti preoblikovanje, kot pravimo,
konverzijo terjatev v delnice.
ZUPAN: V Društvu malih delničarjev pa pravijo, da včeraj v Banki Slovenije nihče ni znal navesti, kateri
dokument Evropske komisije je  zahteval izbris.
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